
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

           

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 29/01/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

              
 
ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για παράταση στη λήξη των συμβάσεων των καθαριστριών 

των αστυνομικών τμημάτων της  Αστυνομικής Δ/νσης Ιωαννίνων»  
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Έντονες είναι οι διαμαρτυρίες των καθαριστριών των αστυνομικών τμημάτων του 
δήμου Ιωαννιτών, καθώς, έμειναν χωρίς δουλειά, μετά την λήξη των συμβάσεών 
τους, στις 31 Δεκέμβρη 2020. Οι απολυμένες, πλέον, καθαρίστριες στην Αστυνομική 
Δ/νση Ιωαννίνων, την παραμονή της Πρωτοχρονιάς, μαζί με τη διοίκηση του 
Εργατικού Κέντρου, υπέβαλαν τα αιτήματά τους για παραμονή στην εργασία και 
συναντήθηκαν με την Ένωση Αξιωματικών Ιωαννίνων. Όπως μας πληροφορούν, η 
τοπική ηγεσία της Αστυνομίας επρόκειτο να προβεί στην ανάθεση της καθαριότητας 
των αστυνομικών τμημάτων σε εργολαβικές εταιρείες, οι οποίες θα εργάζονται 2 αντί 
5 μέρες την βδομάδα, ενώ, το μεροκάματο που προτείνεται σε μερίδα εκ των 
ανωτέρω, εφόσον προσληφθούν στα εν λόγω συνεργεία, είναι απαγορευτικά μικρό, 
δεδομένων και των εξόδων κίνησης των καθαριστριών στους χώρους των 
αστυνομικών τμημάτων. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να παρατείνετε την ισχύ των ως άνω συμβάσεων καθαριστριών στην 
Αστυνομική Δ/νση Ιωαννίνων, μέχρι το τέλος του τρέχοντος έτους, προκειμένου, 
αφενός, να μην επιδεινωθούν οι συνθήκες καθαριότητας και υγιεινής στα αστυνομικά 
τμήματα της εν λόγω Αστυνομικής Δ/νσης, αλλά και αφετέρου, να μην βρεθούν σε 
εργασιακό αδιέξοδο, εν μέσω περιόδου ισχυόντων μέτρων εναντίον του κορωνοϊού, 
οι ήδη εργαζόμενες στην καθαριότητα των εν λόγω χώρων; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
https://www.ele.gr/?p=59046  
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